
Beste Zonhovenaar 

In dit huis-aan-huisblad 
bevestigen we opnieuw dat 
uw N-VA-afdeling luistert 
naar de Zonhovenaar. We 
stellen problemen aan de 
kaak en lanceren zelf ook 
nieuwe initiatieven. Wil u 
graag meer weten over een 
bepaald thema? Aarzel niet 
om ons te contacteren.

Tot slot nodigen we u graag 
uit voor een bezoek aan het 
Vlaams Parlement. U vindt 
de details verderop in dit 
blad.

In naam van N-VA Zonhoven 
wens ik u een warm en 
gezellig eindejaar toe. Laat 
het een periode zijn waarin 
u mooie herinneringen mag 
maken met iedereen die u 
lief is. 

Beste wensen, 

Yannick 
Aerts

Energie-delen: 
een warm idee voor Zonhoven
Wist u dat Vlaanderen de eerste regio in dit land is, en bij uitbreiding in heel Europa, die 
energie-delen mogelijk maakt? Wie zonnepanelen hee�  en niet al zijn stroom op dat moment 
verbruikt, kan die doorgeven aan familie, vrienden of buren en dat gratis of aan een zelf 
bepaalde prijs. N-VA Zonhoven hee�  daar op de gemeenteraad een variapunt van gemaakt!

Sinds kort maakt het nieuw decreet voor energie-delen het mogelijk dat vanaf juli 2022 gemeenten 
aan zonnedelen kunnen doen en daarvoor vanaf 2023 een energiegemeenschap kunnen oprich-
ten. Vanaf oktober 2022 maakt Vlaams minister van Energie Zuhal Demir via het klimaatfonds 
middelen vrij om dergelijke projecten rond energie-delen ook op andere plaatsen in Vlaanderen te 
ondersteunen. 

Onze fractievoorzitter Nathalie Claes heeft volgende vragen gesteld:

1       Is er in onze gemeente potentieel voor middelgrote PV-installaties op publieke gebouwen waar ook 
de inwoners van kunnen profi teren, nu energie-delen via energie gemeenschappen mogelijk is (à la 
Glabbeek of Mechelen)?

2       Is het bestuur bereid daarin te investeren en/of de oprichting van een energiegemeenschap mee 
te faciliteren? Via de call groene stroom en het Lokaal Energie en Klimaatpact worden vanuit 
Vlaanderen immers fi nanciële middelen voorzien. 

We adviseerden de gemeente om snel te handelen en te onderzoeken of een extra installatie van 
zonnepanelen kan. Op deze manier kan de gemeente zelf haar (te veel aan) energie delen met de 
Zonhovenaar.

Zonhovenaar niet in de kou laten
Zal het bestuur ons voorstel ter harte nemen en uitvoeren? Wij hopen van wel 
en houden de vinger aan de pols. Laat ons hopen dat de meerderheid onze raad 
volgt, zodat onze inwoners niet in de koude blijven staan! Wij houden u op de 
hoogte van de ontwikkelingen via onze sociale media!

Zuhal Demir investeert 9.294 euro in jeugdverblijf De Waerde in Zonhoven 

Jeugdverblijven bieden elk jaar voor veel jongeren een ideale uitvalsbasis om hun vakantie door te 
brengen. Het is dankzij de werking van de 588 jeugdverblijven in Vlaanderen dat jaarlijks heel wat 
kinderen en jongeren de kans krijgen om te genieten van een zorgeloze en deugddoende vakantie. 
Om die belangrijke rol ook in de toekomst te kunnen blijven vervullen, investeert Vlaams minister 
van Toerisme Zuhal Demir via Toerisme Vlaanderen 9.294 in jeugdverblijf De Waerde in Zonhoven. 
Met die financiële impuls kan men acht branddeuren plaatsen, en kunnen de binnenwanden en 
plafonds van slaapzalen en keuken bekleed worden met brandwerende gyproc.

Nathalie Claes
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Aanmaningsprocedure OCMW nog steeds niet op punt
Bijna 10 jaar nadat N-VA Zonhoven het gebrek aan een aanmaningsprocedure bij het OCMW aankaartte én zelf een procedure 
uitwerkte, is er nog altijd geen correcte opvolging van terugvorderingen. Hoeveel geld zou Zonhoven zo al verloren zijn, vragen 
wij ons af.

Mensen kunnen bij het OCMW terecht voor tal van zaken. 
Financiële steun is daar één van.Een belangrijk deel van deze 
financiële steun is bedoeld als tijdelijke ondersteuning. Later 
moet die worden terugbetaald. De maatschappelijke werkers 
van het OCMW doen in samenspraak met het Bijzonder 
Comité van de Sociale Dienst, waarin ons raadslid Els Poecks 
voor N-VA zetelt, hun best om financiële steun op een correcte 
manier te verlenen. Terugvorderbaar of niet terugvorderbaar, 
dat wordt bekeken per cliënt. De terugvorderbare steun dient 
terugbetaald te worden aan het OCMW. Maar niet iedereen is 
daartoe in staat of niet iedereen houdt zich aan de afspraak om 
deze steun terug te betalen.

2013: geen aanmaningsprocedure
In 2013 reageerde ons raadslid Nathalie Claes een eerste keer 
per mail naar de financieel directeur van het OCMW om aan 
te halen dat de mensen die een terugvorderbare steun genoten 
niet of niet tijdig werden aangemaand. Toen bleek dat er he-
lemaal geen aanmaningsprocedure was. Raadslid Claes stelde 
vervolgens een aanmaningsprocedure voor waarmee men aan 
de slag kon gaan.

360.000 euro nooit teruggevorderd
In 2016 bedroeg het openstaand saldo van de terugvorderbare 
steun 900.000 euro. Een belangrijk deel hiervan, 360.000 euro, 
kon nooit gerecupereerd worden doordat er geen correct aan-
maningsbeleid gevoerd werd door de gemeente.

2022: nog altijd geen aanmaningen
Als oppositiepartij gingen we ervanuit dat men aan de slag 
ging met onze procedure. Helaas stellen we nu, in 2022, vast 
dat er nog steeds geen sprake is van een correcte opvolging van 
de aanmaningsprocedure.

Geld verloren
Deze situatie is onaanvaardbaar! Daarom zijn we een con-
structief gesprek aangegaan met de financieel directeur. Hij 
beloofde ons om daar spoedig werk van te maken. Uiteraard 
houden we de vinger aan de pols. Het kan immers niet dat er 
na meerdere kritische reacties van onze kant nog steeds geen 
aanmaningsprocedure op punt staat. We houden u graag op de 
hoogte van het verdere verloop.

We vragen ons af hoeveel geld er dit keer verloren zal gaan 
door het gebrek aan een goede opvolging. Past dit in het plaatje 
van het zuinige beleid van onze burgervader?

Met N-VA ZONHOVEN naar 
het Vlaams Parlement 
Op 15 maart 2023 organiseren wij een fijne dagtrip 
naar het Vlaams Parlement. Vervoer, een rondleiding 
in het Vlaams Parlement, een plenaire vergadering 
bijwonen, en een broodjeslunch. Wilt u ook mee? Dat 
kan! Kostprijs: 25 euro. Inschrijven is verplicht en 
kan door een mailtje naar wyrem.herman@n-va.be. 

Els Poecks

zonhoven@n-va.be
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Brievenbus naar de hemel 
N-VA Zonhoven stelde op de gemeenteraad voor om op het 
kerkhof een ‘brievenbus naar de hemel’ te plaatsen. In zo’n 
brievenbus kunnen nabestaanden een brief aan hun overleden 
dierbare posten. De meerderheid verwierp het voorstel, tot 
grote teleurstelling van onze communicatieverantwoordelijke 
en bestuurslid Herman Wyrem.

“Helaas keurt ons gemeentebestuur het voorstel om de twee 
brievenbussen te plaatsen op het kerkhof niet goed. Het werd 
nochtans op veel steun onthaald bij de Zonhovenaren”, zegt 
Herman.

“Begraafplaatsen dienen als laatste rustplaats voor de overleden 
inwoners. Ze worden ingericht met het oog op de nodige rust, 
sereniteit en bovendien neutraal voor alle geloofsgemeenschap-

pen of opvattingen. Nochtans is dat de reden die het gemeen-
tebestuur inroept om niet in te gaan op ons voorstel om ‘een 
brievenbus naar de hemel” te plaatsen.” 

Zonhovenaren doen suggesties
Het is N-VA Zonhoven een raadsel waarom een brievenbus de 
sereniteit of andere verkeerde opvattingen zou kunnen veroor-
zaken. “Wij zijn dan ook bijzonder teleurgesteld. Ondertussen 
kregen wij heel wat leuke suggesties en opmerkingen van de 
burgers om de brievenbus te mogen plaatsen. Wij zullen die 
suggesties zeker ter harte nemen”, besluit 
Herman Wyrem.

Wij houden u op de hoogte via onze sociale 
media.

Herman Wyrem

Lege panden
Volgens het VLAIO kunnen gemeenten een subsidie krijgen van 30 procent voor de aankoop en/
of transformatie van leegstaande of vrijkomende handelspanden en bedrijfsruimten in de kernen 
met een maximum van 500.000 euro per project en per gemeente. Hoe is de beleidsvisie op lange 
termijn in Zonhoven? Momenteel hebben wij meer dan 10 panden leeg staan. Onze fractie vraagt 
in de gemeenteraad of er in Zonhoven panden in aanmerking komen voor het project rond kern-
versterking?

Gemeente-app met 
Mijn Burgerprofiel
Met de app Mijn Burgerprofiel reikt de 
Vlaamse overheid een instrument aan 
om met burgers in interactie gaan. Het 
is de essentiële schakel in de digitale 
dienstverlening van lokale besturen. 
Onze fractie vraagt of het gemeentebe-
stuur gaat toetreden om een eigen ge-
meente-app te ontwikkelen en hiermee 
het intakeformulier gaat invullen om 
alle praktische details te ontvangen? 
Zo’n gemeente-app kan de functiona-
liteiten van de Mijn Burgerprofiel-app 
combineren met extra lokale functio-
naliteiten zoals een afspraak maken, 
meldingen doen en lokaal nieuws.

Enkel de prijs telt
Voorts stelde onze voorzitter vast dat ook in de meest recente aanbesteding 
(herstellingswerken van een wegdek) prijs het enigste gunningscriterium is. 
Of de leverancier met buitenlandse arbeidskrachten werkt of niet, of hij lokaal 
verankerd is of niet, het werk uitvoert met milieuvervuilend materiaal of met 
milieuvriendelijk materiaal... Het maakt voor het bestuur niet uit. Enkel de 
goedkoopste prijs telt.

Herfstwandeling: 
Een succes met 
tientallen leden en

Rita Moors! 

www.n-va.be/zonhoven

3



Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


